







電子溫度控制 Electronic Temperature Control



無霜技術 Total No-frost Technology







纖巧外形設計 Slim Design



## 2 DOOR INVERTER COMPRESSOR REFRIGERATOR

- ◆ 變頻式壓縮機,省電又寧靜
  - verter compressor, energy-saving and quiet
- ◆ 電子溫度控制,令溫度更均勻
  - Electronic temperature control for more even temperature distribution.
- ◆ 採用無霜技術,告別除霜煩惱,製冷均勻同時令雪櫃保持乾爽衞生
- Total No-Frost" technology, eliminates defrosting hassle, ensures even cooling and a drier, more hygienic fridge.
- ◆ 左右門鉸設計, 安裝更具彈性\*
  - Reversible door hinge design for flexible installation\*
- ◆ 闊度約55厘米, 纖巧設計擺位更靈活
- Slim design with width of approximate 55cm allows flexible placement.
- ◆ 節能 LED 照明燈
  - Energy-saving LED lighting.
  - \*確認訂單前需確認門鉸方向。
  - The door hinge direction must be confirmed before placing order.



TTF1970

TTF2470

## 產品規格 PRODUCT SPECIFICATION

產品名稱及型號

額名

TTF1970 197公升雙門變頻雪櫃 197 L 2 Door Inverter Compressor Refrigerator

TTF2470 247公升雙門變頻雪櫃 247 L 2 Door Inverter Compressor Refrigerator

例 Colour	白色 White	
整體尺寸:高 x 闊 x 深 (毫米) Dimensions:H x W x D (mm)	1,425 x 545 x 560	1,667 x 540 x 555
總淨容量 (公升) Total Net Capacity (L)	197	247
淨容量 – 冷藏室 (公升) Net Fridge Capacity (L)	145	195
淨容量 – 急凍室 (公升) Net Freezer Capacity (L)	52	
淨重 (公斤) Net Weight (Kg)	40	44
額定電流 (安培) Rated Current (A)	1.1	
<b>宛宁雨呼及梅衣</b> ///#//#/		

額定電壓及頻率(伏特/赫) Rated Voltage & Frequency (V/Hz)

220-240 / 50



免費3年保養^ Free 3 years warranty^ 免費送貨服務^ Free delivery service^

免費5年變頻式壓縮機保養^

Free 5 years warranty for the Inverter compressor^

查詢或訂購

For enquiries or to place order:

產品銷售熱線 Sales Hotline: **2232 1000** 

各名氣家煤氣客戶中心

Any Towngas Lifestyle Customer Centre

^免費維修保養及送貨服務只適用於車輛能直接到達的住宅用戶,而馬灣及愉景灣須收取附加費。所有離島及行使禁區紙的地區則不獲提供有關服務。本公司不會為產品因不適當安裝、 操作、滥用或錯誤使用等情况而引致的損壞提供三年免費更换零件保養服務。此保養服務並不包括外觀和消耗性零件(雪櫃門、膠邊、手柄、掣鈕、玻璃、層架、生果箱、冰格)的更换。 價格及規格如有更改,恕不另行通知。所有圖片只供參考。

^ Free warranty and delivery servicing are only available for residential customers living in the areas which can be reached by vehicles. Surcharge will be applied to the orders of Ma Wan and Discovery Bay. No service will be provided for all outlying islands and restricted areas. Our company will not provide the 3-year free spare parts replacement warranty service to any product damages resulting from improper installation, mishandling, abuse of use and misuse of our products. This warranty service doesnot include the replacement of exterior and consumable parts (such as refrigerator doors, rubber seals, handles, knobs, glass, shelves, fruit boxes, and freezer compartments). All prices and specifications are subject to change without notice. All photos are for reference only.

©版權所有。未獲本公司授權,不得翻印、複製或使用本單張作任何用途。

@All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet are not allowed without prior permission from our company.









